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Protokoll för sammanträde 15 oktober 2019 

Svenska nationalkommittén för globala miljöförändringar 

 

 

 

 

Närvarande ledamöter:    

Anne-Sophie Crepin, Beijer Institute 

Birgitta Evengård, Umeå universitetssjukhus 

H-C Hansson, Stockholms universitet 

Margareta Johansson, Lunds universitet 

Lize-Marié van der Watt, Kungliga Tekniska Högskolan 

Gesa Weyhenmeyer, Uppsala Universitet 

 

Ej närvarande 

 

Annelie Ekblom, Uppsala universitet  

Agneta Andersson, Umeå universitet 

Bertil Forsberg, Umeå universitet 

Katarina Gårdfeldt, Polarforskningssekretariatet  

Gunnar Köhlin, Göteborgs universitet  

Eva Friman, Uppsala Universitet 

Helena Lindholm, Göteborgs universitet 

Helena Nordenstedt, Karolinska Institutet 

  

 

 

 
§1. Mötets öppnande 

Margareta Johansson förklarade mötet öppnat.  

 

§2. Val av mötessekreterare  

Birgitta Evengård valdes till mötessekreterare. 

 

§3. Val av justerare 

Lize-Marié van der Watt valdes till justerare.  

 

§4. Fastställande av dagordning 
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Dagordningen fastställdes. 

 

§5. Godkännande av föregående mötesprotokoll 

Mötesprotokollet sänds runt för beslut per capsulum då mötet ej är beslutsmässigt. 

 

§6. Nya medlemmar i nationalkommittén 

Nationalkommittén har föreslagt två nya medlemmar Åsa Persson (SEI) och Jakob Granit (Havs och 
vattenmyndigheten). Beslut kommer tas vid Akademistyrelsens möte den 14 november 2019. 

Margareta har inte hört från Sverker Sörlin eller Mikael Klintman så vi får tolka det som att de inte är 

intresserade av att närvara. Nytt förslag på medlem är Henrik Schmidt, Lunds universitet, ordf 
miljöcentrum 

 

 Margareta hör med Henrik Schmidt om intresse finns att delta. 

 

§7.  Ny ordförande i Nationalkommittén 

Margareta har annonserat att hon endast kan sitta som ordförande året ut och en ny ordförande behövs 

utses. Margareta berättar vad det innebär att vara ordförande. Arbetets innehåll utgörs av att kalla till 

möten, leda dessa och se till att protokoll skrivs, årsrapporter skall skickas till KVA och ordföranden 

handhar korrespondens med KVA. Här utspann sig en längre diskussion om vad kommitten skall 

syssla med och kom fram till att Margareta och Birgitta samtalar med miljö och energikommitten i 

KVAs ordförande Lars Bergström. Den kommitten, som är den vår kommitte har som närmaste 

partner har sammanträde 25 november och förhoppningsvis kan då synen från KVA på innehåll i vårt 
arbete klargöras. Ann-Sophie deltar i det mötet. 

HC med flera framhöll att för globala miljökommittens tidigare naturliga partners som Future Earth 

och SSESS har omstrukturerats eller avvecklats. Vi tillhör ej heller någon union i europeiskt 
sammanhang, International Science Union. 

Då vi ej har kansli eller andra resurser så bör vårt expertis fungera i sammanhang där det finns struktur 
som vid SDSN Northern Europe. Dessa verkar mot mindre företag. Nationellt finns 2030. 

 

 

§8. SDSN workshop 2019 

SDSN Northern Europe arrangerade en workshop kring hållbara lösningar i anslutning till Aerosol 

2019 konferensen. Sidoeventet, ”Solution Initiative Forum: Bringing forward solutions for improved 

air quality (SIF-Air),” där Nationalkommittén bidrog ägde rum den 28:e augusti. Katarina, HC, och 
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Bertil deltog och Birgitta deltog i rapportarbetet. Det beskrevs som tidskrävande men intressant och 

givande. Kansliet i SDSN gjorde ett mycket bra arbete. 

 

 

§9. Aktiviteter hösten 2019 och våren 2020 

Aktiviteter hösten 19 beskrivs ovan med kontakter för att få en klarare bild över vårt arbetes innehåll. 

 

§11. Nationalkommitténs hemsida 

Hemsidan som finns på http://web.nateko.lu.se/nationalkommitten_gec/ Margareta kan fortsätta att 
vara värd till hemsidan även nästa år vilket uppskattas. 

 Skicka som vanligt era synpunkter på hemsidan till Margareta 

 Lägg till länkar på relevanta organisationer, vi har fått några bidrag men fler finns!! 
 Uppdatera den personliga beskrivningen  

 

§12.  Nästa möte i höst 

Nästa möte kommer att hållas före jul, efter miljö och energikommittens möte 25 november och 
Margareta skickar ut en doodle. 

 Inför nästa möte funderar ledamöterna på vilka frågor/trender som skulle kunna vara aktuella 
och vilka aktiviteter vi kan organisera som talar till dessa.  

.   

§13. Övriga frågor   

Namnbyte på vår Nationalkommitté till ”Svenska nationalkommittén om globala miljöförändringar 

blev bordlagt vid KVAs senaste styrelsemöte då frågan har att göra med reglerna för hur KVAs 

kommittéer benämns. Även Kommittén för miljö och energi ville diskutera frågan och då valde 
styrelsen att invänta dessa kommentarer och ta upp frågan igen vid sitt möte nästa vecka. 

KVA har bett oss diskutera två frågor och återkomma till dem.  

 

- Hur ser vi på vårt eget engagemange internationellt och i unionen? 

Detta har diskuterats och redovisats i punkterna ovan. Vi är ej med i unionen. 

 

- Vilket värde har medlemskapet i unionen för er? Vi är ej med i unionen 

 

 

http://web.nateko.lu.se/nationalkommitten_gec/
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§15. Mötets avslutande 

Margareta avslutade mötet.  

 

 

 

Vid protokollet    

 

 

Birgitta Evengård 

 

 

Justeras     Justeras 

 

 

 

Margareta Johansson    Lize-Marié van der Watt 


